
Bestyrelsesmøde afd 1, onsdag d. 17. oktober 2018, kl 18:30 

 

Mødedeltagere: Mona, Tommy, Birthe, Frederikke, Niels, Børge og Sonja. 

 

Dagsorden: 

1 Velkomst 

2 Valg af dirigent 

3 Seniorvejlederen 

4 Festlokalet (køkken) 

5 Fællesspisning 

6 Julebanko 

7 Eventuelt     

 

Ad 1:  Formanden bød velkommen 

Ad 2:  Frederikke blev valgt som dirigent 

Ad 3:  Den 10 oktober havde afdelingen besøg af 2 seniorvejledere. Der deltog 20 

beboere i arrangementet ! 

Vejlederne fortalte bredt om ordningen for seniorer som betyder, at når man er 

fyldt 65 år, kan man kontakte en vejleder på tlf 54 73 23 88 på hverdage mellem kl 

8-9.  og bestille en samtale om præcis de ting der er blevet et problem for netop dig, 

så dagligdagen kan blive nemmere. Når en borger fylder 75 år modtager man et brev 

om tilbud om en samtale. Fra det fyldte 80. år modtager man så brev hvert år om 

tilbud om vejledning. 

Ad 4:  Festlokalet har fået nye kaffemaskiner !  

For at lette ejendomsfunktionærerne, vil afdelingsbestyrelsen fremover overtaget 

opgaven med, at tjekke køkkenservicen efter udlejning. 

Fra årsskiftet bliver det endvidere således, at lejere af festlokalet skal betale for 

ituslået service. Der opsættes seddel i køkkenet som indeholder priser på servicen. 

 



Ad 5:  Der er 28 tilmeldt fællesspisningen d 31/10 og 20 den 7/11 

 

Ad 6:  Indbydelse til julebanko onsdag d 21/11 og torsdag d 22/11 udsendes af 

bestyrelsen primo november. 

 

Ad 7:  Mona orienterede bestyrelsen om, at projekt legepladser igangsættes i nær 

fremtid. 

Bestyrelsen vil udarbejde en velkomstseddel til nyindflyttede beboere, der fortæller 

lidt om afdelingsbestyrelsens arbejde og tilbud. 

På beboermødet den 23/8 blev beboerne orienteret om at: Containerpladsen bag 

Ejegodvej 31 nærmest var umulig at komme til. Fliser bør etableres og træer og 

buske beskæres. Det blev pålagt ejendomsfunktionærerne at følge op på problemet, 

og det er planlagt således, at brolæggeren p t er i gang med fliseprojekt i afd 11, og 

de fliser der tages op der, kan vores afdeling frit og kvit overtage. Arbejdet formodes 

påbegyndt om ca 1 måned. 
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